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Izdanje za decembar  2010.godine 
 
Novogodišnji prijemi načelnika opštine 
 
24.12.Prijem za vjerske zajednice 
 
Načelnik opštine Prijedor Marko Pavić 
ocijenio je da je u gradu na Sani izražena i 
vjerska i svaka druga tolerancija. 
 -Međusobni odnosi vjerskih zajednica i 
njihovi odnosi sa opštinom su izuzetno 
dobri i treba ih njegovati i unapređivati jer 
uvijek ima prostora za to, rekao je Pavić 
novinarima u Prijedoru nakon 
tradicionalnog prijema za predstavnike 
vjerskih zajednica.  
 

 
 
 On je podsjetio da je uvijek osuđivao sve 
oblike napada na vjerske zajednice, da je 
takvih slučajeva ranije bilo više, a da su 
danas rijetki.Najvažnije je da iza njih stoje 
huligani odnosno da nemaju elemenata 
organizovanosti, naglasio je Pavić. 
 Protojerej stavrofor Ranko Maletić, glavni 
imam medžlisa Islamske zajednice Prijedor 
Merzuk Hadžirušidović, župnik 
prijedorske župe Marijan Stojanović i 
sveštenik vikar ukrajinske crkve Mihajlo 
Stahnek zahvalili su se opštini za sve što je 
učinila za ove vjerske zajednice. 

Prijemu je prisustvovala predsjednik 
Skupštine opštine Prijedor Azra Pašalić, a 
svi su građanima i vjernicima uputili 
čestitke u povodu novogodišnjih, te 
predstojećih i proteklih vjerskih praznika 
 
27.12.2 Prijem za poljoprivrednike 
 
Načelnik opštine Prijedor Marko Pavić 
uručio  je  novčane nagrade od po 1.000 
KM za devet najboljih poljoprivrednih 
proizvođača na području ove opštine na 
prigodnom novogodišnjem prijemu. 
-Krizu i posljedice krize ne možemo 
savladati socijalnim programima već 
povećanjem proizvodnje, a poljoprivredna 
proizvodnja mora doći u centar zbivanja, a 
ne biti sporedna grana ili dopunska 
djelatnost, rekao je Pavić.  
On je naglasio da opština Prijedor u 
budžetu ima posebnu stavku za podsticanje 
poljoprivrede iz koje je u posljednje dvije 
godine finansirano 500 korinsika, i to 
robnih a ne proizvođača za vlastite potrebe. 
-Nažalost, nedostaje adekvatan odgovor 
države bez kojeg nema konkurencije 
proizvodima iz evropskih zemalja iza kojih 
stoje subvencije jakih država, ocijenio je 
Pavić.  
 

 
 
On je dodao da država nije ni dovoljno 
jaka ni dovoljno sposobna da zaštiti svoje 
poljoprivredne proizvođače i da na tom 
polju nedostaje organizovan i koordinisan 
rad, te da lokalna zajednica ne može 
provoditi mjere koje su u nadležnosti 
države.  
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Iz oblasti ratarstva nagrađen je Milivoje 
Zorić, iz svinjogojstva Nada Kusonjić, 
govedarstva Armin Sušić, a ovčarstva 
Salko Medić.  
U oblasti plasteničke proizvodnje 
nagrađeni su Marko Grahovac, Stana 
Stupar i Goran Vuković, a u oblasti 
voćarstva Dragomir Mamuza i Mladen 
Vuković.  
 
28.12.Prijem za najbolje učenike 
 
Marko Pavić , načelnik opštine Prijedor 
priredio je tradicionalni novogodišnji 
prijem za najbolje učenike prijedorskih 
osnovnih i srednjih škola. 
 

 
 
 -Znanje  i mladost su ono  na čemu mi 
mislimo  da gradimo našu ukupnu politiku 
i našu  budućnost , a ovo je prilika  da 
nagradimo  najbolje i da drugima 
pokažemo da će oni najbolji uvijek biti 
vrijednovani,  kazao je Pavić. 
 On  je dodao da će i u godini koja je pred 
nama biti dovoljno sredstava za podršku 
talentovanim  učenicima , pogotovo onima 
koji odlaze na takmičenja i time uspješno 
predstavljaju svoju školu, ali i svoj grad. 
 

 

Ratko Darda , učesnik matematičke 
olimpijade u Kazahstanu  rekao je da mu je 
drago što njegov , kao i uspjeh drugih 
učenika cijene u opštini, što je veoma 
važna moralna podrška i podsticaj za dalji 
rad. 
Pored prigodnih novogodišnjih poklona, 
načelnik opštine Prijedor  uručio je za 
dvanaest najboljih osnovaca i devet 
srednjoškolaca uručio novčanu nagradu u 
iznosu od  po stotinu  KM. 
Načelnik  Pavić priredio je tradicionalni 
novogodišnji prijem  za predsjednike 
savjeta 49 mjesnih zajednica.           
 
29.12. Prijem za penzionere 
 
Načelnik opštine Prijedor Marko Pavić 
organizovao je tradicionalni novogodišnji 
prijem za predstavnike Udruženja 
penzionera , koja je sa svojih 13 000 
članova, jedna od najbrojnijih nevladinih 
organizacija. On je ovom prilikom istakao 
da je za funkcionisanje lokalne vlasti 
veoma važna saradnja sa ovim 
udruženjem. 
-Naša saradnja je na vrlo visokom nivou, 
koja se ogleda u tome što opštinska 
administracija  finansijski pomaže rad 
udruženja, a oni ta sredstva koriste po 
svom programu, rekao je Pavić. 
 

 
 
On je dodao da se pored toga radi na tome 
da se status ove kategorije i na drugi način 
popravi, kroz razne vidove pomoći 
mnogim porodicama i penzionerima. 
Predsjednik Udruženja penzionera 
Slobodan Brdar je istakao da je tokom ove 
godine pogodnosti banjsko-klimatskog 
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liječenja koristilo 297 penzionera, a 1006  
penzionera je dobilo jednorkatnu novčanu 
pomoć.On je posebno istakao da  na 
području opštine Prijedor  3119 penzionera 
živi  u stanju socijalne potrebe. 
-Mi smo svjesni da nismo problem lokalne 
vlasti, već institucija vlasti RS i BiH, ali 
imajući u vidu da smo stanovnici opštine 
Prijedor , mi u granicama mogućnosti 
tražimo od  lokalne vlasti da u granicama 
svojih mogućnosti pomognu svojim 
građanima iz ove populacije i oni nam 
izlaze u susret, rekao je Brdar. 
 
 
30.12. Veliki novogodišnji prijem 
 
Marko Pavić načelnik opštine Prijedor je 
na novogodišnjem prijemu organizovanom  
za predstavnike privrednog , političkog i 
društvenog života  grada  zahvalio je svima 
koji su doprinijeli u stvaranju Prijedora kao 
proevropskog grad i  da očekuje da će 
2011. godina biti teška, ali da su takve bile 
i one koje su za nama. 
 

 
 
 -Ovo je prilika da se vidimo i razmijenimo 
mišljenja o tome šta smo i kako radili u 
godini koja prolazi, ali i da dogovorimo 
kako da bolje radimo u godini koja je pred 
nama, rekao je načelnik Pavić obraćajući 
se mnogobrojnim zvanicama. 
 Prema njegovim riječima, mnogo je 
pokazatelja da Prijedor  može biti nosilac 
industrijskog razvoja u BiH, navodeći da 
opština ima uslove za to, ali i kadrovske i 
materijalne pretpostavke i da bi uz 
razumijevanje sa viših nivoa vlasti 

napredak ove lokalne zajednice bio još 
brži. 
 -I sa ovog mjesta pozivamo sve 
privrednike ,ali i mlade ljude da daju svoj 
doprinos i da svoje resurse usmjere na 
razvoj naše opštine  kao regionalnog centra 
i stvaranju bolje budućnosti radi   
generacija koje dolaze iza nas, rekao je 
Pavić. 
 

 
 

 
On je dodao i da je do sada dosta učinjeno, 
da su već sada  stvoreni  povoljni uslovi  i 
siguran ambijent za ulaganja, što potvrđuju 
i ocjene mnogih međunarodnih zvaničnika 
da je Prijedor prosperitetan grad, tako da 
nam je u zajedničkom interesu da u tom 
pravcu krenemo od samog početka nove 
2011. godine. 
 
Načelnik Pavić postao počasni član 
SKUD-a „Dr Mladen Stojanović“ 
 
Predsjednik Srpskog kulturno-umjetničkog 
društva  "Doktor Mladen Stojanović" iz 
Prijedora Vladimir Krčkovski uručio je 
juče načelniku opštine Prijedor Marku 
Paviću povelju i  knjižicu počasnog člana  
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ovog drušva zbog podrške ovom društvu i 
pomoći za poboljšanje uslova rada.  
 Pavić je rekao da današnji događaj za 
njega predstavlja prijatno iznenađenje i da 
je počastvovan za priznanje koje je dobio 
od društva sa tako dugom i lijepom 
tradicijom. 
 -Svakome ko je iz Prijedora ovo se 
društvo davno uvuklo pod kožu, kazao je 
Pavić. 
SKUD "Doktor Mladen Stojanović" 
nastavljač je tradicije Srpskog pjevačkog 
društva „Vila“, jednog od najstarijih 
kulturno-umjetničkih društava u BiH, 
osnovanog u Prijedoru 1885. godine. Od 
1947.godine Društvo nosi ime „Dr Mladen 
Stojanović“, u znak sjećanja na život i 
djelo velikog čovjeka, ljekara, humaniste i 
narodnog heroja iz Prijedora.  
 

 
 
Društvo ima horsku, folklornu i 
informatičku sekciju, te narodni i 
tamburaški orkestar, sa oko 350 aktivnih 
članova.  
 
Budžet-  1.12.  Javna rasprava 
 
Ukupni planirani Budžet opštine Prijedor 
za 2011. godinu  prema Nacrtu  koji  se 
juče našao na dvije javne raspave iznosi 
33.640,189 KM i u odnosu na rebalans 
budžeta za 2010.godinu od 34.364 ,486 
KM smanjen je za 2,1odsto.Načelnica 
Odjeljenja za finansije Biljana Malbašić 
naglasila je da su to cifre u koju su uvršene 
kreditne linije koja je u rebalansu bila šest, 
a u nacrtu budžeta tri miliona KM. 
-Kada isključimo ta kreditna sredstva onda 
je prijedlog budžeta za 2011.godinu 30.640 

,189 KM u odnosu na rebalans koji je  
nedavno usvojen u iznosu od 28.360,486  
KM  i bilježi rast za 8,04 odsto,kazala je  
Malbašićeva. 
Ona je pojasnila da povećanje budžeta za 
2011.godinu u stvari iznosi  15,58 odsto,  
ukoliko se  isključi i višak koji je 
ukalkisian i prijedlog budžeta uporedi sa 
iznosom od 26.514,819KM koliko je bez 
svih tih ukalkulisanih suficita iznosio 
budžet za ovu godinu. 
Malbašićeva je dodala da je generalno 
zadovoljna primjedbama koje su na 
javnom raspravama  izložili predstavnici 
mjesnih zajednica, budžetskih korisnika, 
predstavnika nevladinog sektora i građana. 
-Generalno rečeno zadovoljni smo  
izrečenim primjedbama jer svi su svi 
korisnici budžeta  upoznati sa činjenicom 
da je ponuđeni nacrt budžeta  rađen  na 
bazi praćenja rashoda,a pogotovo,  prihoda 
ove i  proteklih godina  i da su njihovi 
zahtjevi u osnovi bili realni i da ćemo ih 
svakako razmatrati do donošenja konačnog 
teksta , potvrdila je Malbašićeva. 
Ona je dodala da  je budžet oprezno 
planiran  i da je uključio  mjere štednje i 
globalne finansijske krize te računajući na 
latentan problem  manjeg povrata sredstava 
sa nivoa Republike. 
- Nacrt budžeta prati sve usvojene planske 
dokumente i razvojne projekte planirane 
Strategijom razvoja opštine.Ono što je 
evidentno je da ne možemo odgovoriti na 
zahtjeve za otvaranje novih budžetskih 
linija koje bi za mnoge značile dodatnu 
sigurnost, ali je činjenica da kada postoje 
objektivne potreba uvijek se nađu sredstva  
pogotovo kada su u pitanju socijalno 
ugrožene kategorije, rekla je Malbašićeva. 
 
SO PRIJEDOR- Sjednica  14.12. 
 
Odbornici Skupštine opštine Prijedor 
usvojili su na jučerašnjem  zasjedanju  
budžet za 2011. godinu planiran u iznosu 
od 33.701.319 KM što predstavlja 
smanjenje od dva odsto u odnosu na 
ovogodišnji  rebalansirani budžet. Načelnik 
opštine Prijedor Marko Pavić je istakao da 
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usvajanje budžeta na vrijeme znatno 
olakšava   funkcionisanje opštinske 
administracije  i planove u narednoj godini 
jer će biti  dovoljno vremena da se svi  
programi koji su potrebni donesu na 
vrijeme. 
-Smatram da smo  položili veliki ispit u 
opštini, dobili  smo budžet vrlo rano i svi 
se korisnici mogu pripremiti za narednu 
godinu, a koji je ujedno okvir koji u ovom 
trenutku  obezbjeđuje realizaciju kojoj će 
se moći odgovoriti tokom slijedeće godine. 
Osnovne karakteristike budžeta su da je 
riječ o socijalno razvojnom budžetu  jer 
smo mi sredstva za socijalne slučajeve i 
razvojne projekte zadržali na istom nivou 
kao i recimo  2008. godine kada je budžet 
bio na najvišem nivou, kazao je Pavić.  
 

 
 
On je dodao da je planirano oko 3 miliona 
KM razvojnih sredstava. 
-Kriza se može prebroditi jedno razvojem 
,a ne socijalom i mi u posljednjim pet 
godina imamo veoma stabilan budžet  bez 
ikakvih poremećaja koje se odnose na 
budžetsku potrošnju, kazao je Pavić. 
Načelnica Odjeljenja za finansije Biljana 
Malbašić je potvrdila da su sredstva 
razdvojena prema novom Pravilniku o 
klasifikaciji i novom kontnom planu koji 
čine fond budžetskog  priliva i potrošnje za 
opštinsku administrativnu službu , te dva 
fonda sa posebne namjene i posebne 
projekte pratiti , kao i da je za projektovani 
budžet za 2011. godinu dobijena saglasnost 
Ministarstva finansija RS. 
-Budžetski priliv i prihod je uravnotežen za 
budžetskom potrošnjomšto je  osnovna 
karakteristika budžeta. Značajno smo 

povećali prihode i poreske i neporeske jer 
prema našim projekcijama moralo bi doći 
do porasta  odnosno povrata PDV na 
lokalni nivo,  a imamo i  dosta 
nenaplaćenih obaveza po pitanju naplate 
rente i korišćenja gradskog građevinskog 
zemljišta, naplate koncesija i mineralnih 
sirovina, istakla je Malbašićeva. 
 
Pomoć za poplavljena područja  
 
Odbornici Skupštine opštine Prijedor su  
na posljednjem ovogodišnjem zasjedanju, a 
na prijedlog načelnika opštine Marka 
Pavića  donijeli jednoglasnu odluku o 
izdvajanju 10 000 KM iz  opštinskog 
budžeta za pomoć poplavljenim 
područjima. 
-Sredstva možda nisu ni približno dovoljna 
za prevazilaženje teškoća u kojima se 
nalaze mještani sa poplavljenim područja. 
Treba ih prihvatiti kao gest dobre volje , 
solidarnosti i razumijevanja kojim 
poručujemo da  dijelimo njihovu sudbinu i 
da se svi zajedno nadamo da će doći 
vrijeme kada ćemo moći  spriječiti ,a ne 
sanirati posljedice prirodnih katastrofa, 
kakva je sigurno poplava, rekao je Pavić. 
 
Prezentacija Studije izvodljivosti 
 
Adminstrativna služba je organizovala  
prezentaciju predinvesticione studije 
izvodljivosti za industrijsku zonu „Svale-
Čirkin Polje“ koju je opština Prijedor 
finansirala uz podršku nemačke 
organizacije GTZ  sredstvima od oko 20 
000 KM.  
Načelnik Odjeljenja za privredu Boro 
Vojvodić potvrdio je da je studija rađena u 
saradnji sa Agencijom za razvoj „ Sjever“ 
iz Varaždina  
-Ovo je prvi korak dokazivanja da je 
izgradnja ove industrijske zone, ukupne 
površine oko 47 hektara,  veoma isplativ 
posao i da budući prihodi koji mogu biti 
ostvareni u toj zoni  u narednih 25 godina 
veći su za 33 odsto od ukupnih rashoda 
koji su neophodni za njeno opremanje, 
rekao je Vojvodić. 
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On je dodao da je osnovni problem opštine 
Prijedora, kao i većine  lokalnih zajednica 
u cijeloj BiH veliki broj nezaposlenih  i 
industrijske zone  su trenutno najbolji 
model za privlačenje stranih investitora , 
bez kojih se taj problem ne može riješiti . 
-Ova zona je projektovana tako da može 
primiti 40 privrednih subjekata i ima 
mogućnost da zaposli oko 1000 radnika, 
kazao je Vojvodić. 
Projekt menadžer varaždinske razvojne 
agencije Biserka Zamotni je istakla da su 
iskustva ove agencije široka , te da ima 
veliki broj prijavljenih projekata po 
različitim osnovama  te da su rado prenose 
svoja znanja za razvojne agencije iz 
gradova iz okruženja. 
-Edukacije  su bitne da bi se moglo 
aplicirati za predpristupne i strukturne 
fondove koji će biti otvoreni za sve buduće 
članice EU, te otuda saradnja sa opštinom 
Prijedor i lokalnom razvojnom Agencijom 
„ Preda“. 
Prijedor se intenzivno uključio u razvoj 
svog grada, jer je jedan od izlaza iz krize je 
investiranje  u stvaranje infrastrukture za 
privlačenje novih potencijalnih investitora, 
vi stvarate novi proizovdnju, zapošljavanje 
i novu kupovnu moć  to je izlazak iz krize 
a ne štednja, jer bez ulaganja nema 
proizvodnje, kazala ke Zamotni. 
Ona je dodala da Varaždin ima dobru 
infrastrukturu  za preduzetništvo, nekoliko 
poslovnih zona i nalazi se u vrhu  među 
opštinama na bivšem jugoslovenskom  
prostoru. Prezentaciji u Prijedoru je 
prisustvovao veći broj privrednika i 
potencijalnih investitora. 
 
Pomoć opštine za romske porodice 
 
Opština Prijedor obezbijedila je za svih 
110 romskih porodica pakete sa osnovnim 
prehrambenim i higijenskim proizvodima 
koji su im juče uručeni u prostorijama 
Udruženja Roma. 
Predsjednik ovog Udruženja Ramo 
Salešević rekao je da će ova pomoć, 
vrijedna 2.800 KM, dobro doći brojnim 

romskim porodicama i uljepšati im 
novogodišnje praznike. 
 -Opština nam na ovaj način pomaže već 
četvrtu godinu zaredom, a kad se uzmu u 
obzir i pomoć u obrazovanju, zdravstvenoj 
i socijalnoj zaštiti i stambenom 
zbrinjavanju, opština Prijedor treba da 
bude primjer svim lokalnim zajednicama 
kad je u pitanju briga prema romskoj 
manjini, kazao je Salešević.  
 

 
 On je naveo da je nezaposlenost najveći 
problem romske populacije, a da će dio 
problema stanovanja biti riješen iduće 
godine.  
 -Za izgradnju novih i obnovu postojećih 
stambenih jedinica Ministartsvo za ljudska 
prava i izbjeglice BiH nam je odobrilo 
260.000 KM, opština Prijedor još 10.000 
KM, a radovi bi trebalo da počnu u aprilu 
2011. godine, najavio je Salešević.  
 Na području Prijedora živi oko 650 Roma 
od kojih tri imaju stalni posao. 
 
Pet medalja za učenike Muzičke škole 
 
Učenici prijedorske muzičke škole „Savo 
Balaban“ sa međunarodnih takmičenja 
gitarista u Valjevu i solo pjevača u 
Beogradu  vratili su se okićeni sa 5 
nagrada  i to tri prve i dvije druge nagrade.  
U prvoj kategoriji Aleksandar Zgodić 
osvojio je prvu nagradu, a u drugoj 
kategoriji Teodora Majstorović osvojila je 
prvu nagradu i ukupnu nagradu 
takmičenja. U petoj kategoriji Miroslav 
Radulović osvojio je takođe prvu nagradu i 
u prvoj kategoriji Svetozar Kosanović 
osvojio je drugu nagradu i u petoj 
kategoriji drugu nagradu je osvojila Mila 
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Stojnić. Na takmičenju solo pjevača u 
Beogradu Neven Crnić solo bariton osvojio 
je prvu nagradu u solo pjevanju. 
- Svaka nagrada je draga i ovo je svakako 
motivišući faktor koji učenicima znači 
nogo pogotovo ambicuioznijima koji se 
opredjeljuju da se bave muzikom i da im to 
bude profesija, rekao je direktor ove  
Muzičke škole  Gojko Rađenović  
On je istakao da takmičenja u vrijeme 
ekonomske krize nije lako organizovati jer 
sve mnogo košta. Škola plati kotizaciju i 
put ali dosta roškova snose rodittelji i bez 
njihove pomoći bilo bi teško organizovati 
učešće na takničenjina jer se učenici 
moraju samo sanalaziti za smještaj.  
U narednih deset dana muzička škola 
organizuje tri koncerta  od kojih je prvi  u 
Galeriji 96 gdje nastupaju solo pjevači i 
hor Muzičke škole u, zatim  u Pozorišu 
Prijedor nastupaju solisti i instrumentalisti 
muzičke škole, te mali hor. 
- Malo iznenađenje za publiku biće prvi 
zvanični nastup malog hora Muzičke škole 
«Vilenjak»   koji čine djeca od 3,4 i 5 
godina. Hor je osnovan prije nekoliko 
mjeseci i ovo je njihov prvi nastup,rekao je 
Rađenović.Prijedor će  poslednje sedmice  
marta biti domaćin 18.republičkog 
takmičenja učenika muzičkih škola.  
 
Izabran najbolji sportista Prijedora 
 
Rukometaš Igor Mandić , član 
Rukometnog kluba  Prijedor najbolji je 
sportista Prijedora za 2010. godinu. On je u 
konkurenciji deset sportista iz više  spor-
tova, odlukom stručnog žirija proglašen za 
najboljeg među najboljim. Povelja, 
medalja  i pehar uručeni su ovom 
istaknutom mladom sportisti  na svečanosti 
41. Izbora sportiste godine opštine Prijedor 
koja je održana u Pozorištu Prijedor. 
-Rukomet je kolektivni sport tako da ovu 
nagradu dijelim sa svojim saigračima , ali i 
sa svim sportistima  koji su večeras ovdje 
našli svoje mejsto među najboljima u 
našem gradu. Ovo je uspjeh za svakog ta-
kmičara i sportistu i samo jednom u životu 
se doživi ovako nešto. Nisam očekivao 

ovakvo priznanješto je  za mene lično 
veliko priznanje  i motivacija  da još više  
radim  i da napredujem, rekao je Mandić. 
On je inače standardni igrač   Rukometnog 
kluba „ Prijedor“ od 2005.godine, kadetski 
je i junioprski reprezentativac BiH i član 
seniorske reprezentacije BiH. Za najboljeg 
sportistu je proglašen u velikoj 
konkurenciji mladih i uspješnih sportista, 
tako da je samo za bod bio bolji od 
drugoplasiranog Dražena Vlajnića, člana 
Karate kluba „ Šodan“  i Maje Radanov 
člana Sportskog ribolovnog društva „ 
Prijedor“ 

 
 
Čestitajući svim nagrađenim  sportistima 
načelnik opštine Prijedor Marko Pavić je 
rekao da Prijedor  sa svojim sportistima 
ulazi na velika vrata u sportski vrh Repu-
blike Srpske i BiH. 
Pokrovitelj jubilarnog 41. Izbora najboljih 
sportista bila je opština Prijedor, a poslije 
niza godina organizator manifestacije je 
Informativno-poslovni centar „ Kozarski 
vjesnik“ . 
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Izdavač: Opština Prijedor 


